
Katrineholms IF
Org.nr 818500-8045

Protokoll fört vid styrelsemöte med Katrineholms IF
tisdagen den 6 april 2021 kl 19.00

digitalt via Teams

Närvarande: Linda Sanderberg, Pernilla Sanderberg Miocic, Ebba Bennich,
Helena Högbacke, Jasmina Cohodarevic, Ilwaad Aaden, Andreas Karlsson,
Stefan Dajic

Frånvarande: Filip Panic

§1 Mötets öppnande
Ordförande förklarade mötet öppnat.

§2 Val av justerare
P g a pandemiläget godkänner vi även osignerade och ojusterade protokoll
fr o m december.

§3 Föregående protokoll
Genomgicks och godkändes.

§4 Rapport från kansliet
Fortsatt jobb med chokladförsäljning. Kansliet sammanställer.

Anmälan till nästa års serier: F09, P08/F08, P07/F07. Lokaler behöver bokas.
Till hösten kommer även nya Järven och nya Sandbäcken att kunna bokas om
det behövs.

Stadsdelsserien: Grupp med  årskull 11/12 och 9/10 finns i alla områden, men
vi har problem med att få fatt i ledare.

§5 Ekonomi
Rapport för föregående period gicks igenom.

Styrelsen beslutar att Anneli får köpa plastbackar så att det kan bli ordning i
bollförrådet.

§6 Coronaläget
Styrelsen beslutar att vi förlänger coronastängningen på samma sätt som man
gör i  kommunen

§7 Sponsring



Två sponsorer är på väg in, det är bara avtalet som skrivas under, vilket har
varit lite svårt att få till under coronapandemin.

§8 Stadsdelsserien

Stadsdelsavslutning inom lagen diskuterades.

§9 Ungdomslagen

Det som framkom vid ledarträff var följande:
● Mats och Anneli pratar ihop sig om internutbildning för sek och domare.
● Önskemål om att köpa KIF-kläder med logga (wct-overall) i en s k

KIF-shop. Även önskemål om startkit när man blir medlem.
● F05/06 har tagit time-out.

§10 HA/DA
Genomlysning vilka spelare och ledare vi har till nästa säsong.

§11 Utbildningar
SBBF har lagt ut bra digitala utbildningar på sin hemsida.

§12 Övriga frågor

1. Krisplan
Linda jobbar med att upprätta en krisplan och får hjälp av SBBF med
detta.

2. Inköp shooting shirts
Bordläggs till nästa gång då vi inte hann diskutera detta.

§13 Nästa möte
Styrelsen bestämde att vi tar nästa möte redan den 27 april kl 19.00 via
Teams, då vi har mycket som behöver avhandlas innan sommaren.

§14 Avslutning
Ordförande avslutade mötet.

Vid protokollet

Helena Högbacke


